
 

 
Dienvidkurzemes novada pašvaldība 

Lielā iela 76, Grobiņa, Dienvidkurzemes novads, LV-3430, reģistrācijas Nr.90000058625, 
tālr. 63490458, e-pasts pasts@dkn.lv, www.dkn.lv 

 

Izglītības un sporta komitejas  sēdes protokols 
Dienvidkurzemes novads,Tadaiķu pag., Lieģi, Parka iela 2 

 
14.01.2025. Nr. 1 
 
 
Sēde sasaukta 2025. gada 14. janvārī plkst. 15:00 
Sēde sākta 2025. gada 14. janvārī plkst. 15:09 
Sēde slēgta plkst. 17:40 
 
Sēdē piedalās 7 komitejas locekļi: 
Klātienē: Andrejs Radzevičs, Andris Jankovskis, Laila Roga, Linards Tiļugs 
Attālināti: Aivars Priedols, Aivars Galeckis, Andris Jefimovs.  
 
Sēdē piedalās: 
Klātienē: Gints Brumbergs, Evija Farbotko, Ģirts Osis, Ginta Kampare, Līga Gūža. 
Attālināti: Kristīne Kopštāle, Inga Ratniece, Aigars Evardsons, Edgars Treimanis, Madara 
Lagzdiņa 
 
Sēdi vada Andrejs Radzevičs 
 
Sēdi protokolē Agnese Muzikante 
 
Sēdes veids: atklāta. 
 
Sēde tiek ierakstīta audioierakstā.  
Sēdes audioieraksts pieejams pašvaldības mājas lapā: www.dkn.lv  
 
Sēdes darba kārtība: 

1. Par izglītības iestāžu direktoru un vadītāju atalgojumu 

2. Par Dienvidkurzemes novada jaunatnes politikas attīstības stratēģijas 2025.- 
2030.gadam apstiprināšanu 

3. Saistošie noteikumi "Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības izglītības iestāžu 
pedagogu sabiedriskā transporta biļešu vai personiskā transportlīdzekļa lietošanas 
izdevumu kompensāciju " 

Papildus jautājums: 

4. Par saņemtiem iesniegumiem no Padures un Mežupes pamatskolas ar lūgumu rast 
finansējumu pašvaldības budžetā 1 tehniskā darbinieka atalgojumam. 

http://www.dkn.lv/


Andrejs Radzevičs sniedz informāciju par:  
 

- Nīcas vidusskolas noteikšanu, kā pieejamības vidusskolu;  
- investīcijas iespējām skolu tīklu sakārtošanā.  

 
[Audioieraksts, sākuma laiks 00h 00m 18s, beigu laiks 00h 04m 26s] 
 
 
Andrejs Radzevičs iesniedz priekšlikumu:  
 

Iekļaut darba kārtībā 4. punktu ("Par saņemtiem iesniegumiem no Padures un 
Mežupes pamatskolas ar lūgumu rast finansējumu pašvaldības budžetā 1 
tehniskā darbinieka atalgojumam."). 

 
Balsojums par priekšlikumu: 

"PAR"  -  
6 (Aivars Galeckis, Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Laila 
Roga, Linards Tiļugs, Andris Jefimovs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Aivars Priedols) 

Priekšlikums pieņemts. 
 

 
 

1.§ 
Par izglītības iestāžu direktoru un vadītāju atalgojumu 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 00h 05m 13s 
 

Andrejs Radzevičs  Piesaka darba kārtības jautājumu "Par izglītības iestāžu direktoru 
un vadītāju atalgojumu".  

 
Ginta Kampare 

 
Ziņo par lēmuma projektu "Par izglītības iestāžu direktoru un 
vadītāju atalgojumu".  
Būtība: Pamatojoties uz izmaiņām 2016.gada 5.jūlija Ministru 
kabineta noteikumos Nr.445 “Pedagogu darba samaksas 
noteikumi”, kas nosaka ka ar 2025.gada 1.janvāri mainās 
pedagogu zemākās likmes atalgojums un līdz ar to mainās arī 
iestādes vadītāja atalgojums, nepieciešams apstiprināt 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības Izglītības iestāžu direktoru 
un vadītāju atalgojumu.  
 

 
 
 
 



Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
5 (Aivars Galeckis, Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, 
Andrejs Radzevičs, Linards Tiļugs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  2 (Aivars Priedols, Laila Roga) 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par izglītības iestāžu direktoru un 
vadītāju atalgojumu" un virzīt uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 08m 04s 

 

2.§ 
Par Dienvidkurzemes novada jaunatnes politikas attīstības stratēģijas 2025.- 

2030.gadam apstiprināšanu 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 00h 08m 06s 
 

Andrejs Radzevičs  Piesaka darba kārtības jautājumu "Par Dienvidkurzemes novada 
jaunatnes politikas attīstības stratēģijas 2025.- 2030.gadam 
apstiprināšanu".  

 
Līga Lasmane 
Ginta Kampare 

 
Ziņo par sagatavoto lēmuma projektu "Par Dienvidkurzemes 
novada jaunatnes politikas attīstības stratēģijas 2025.- 
2030.gadam apstiprināšanu". 
 
Būtība – aicina izstrādāto Dienvidkurzemes novada jaunatnes 
politikas attīstības stratēģiju 2025.- 2030.gadam (turpmāk – 
Stratēģija) skatīt pēc būtības, vērtējot kādus papildus labojumus 
tajā veikt. Stratēģījas izstrādātājs bija Jaunatnes lietu speciālists, 
kura šobrīd nav, tāpēc to virza Izglītības pārvalde. Ir notikusi 
jauniešu iesaiste aptaujās, kā arī jaunatnes izglītības darba 
speciālisti ir iesaistījuši skolu līdzpārvaldes/ pašpārvaldes. 
 

Andris Jankovskis Uzdod jautājumu Gintai Kamparei un noskaidro par Stratēģijas 
izstrādes termiņu. 

 
Andrejs Radzevičs 

 
- Uzdod jautājumu Gintai Kamparei un precizē Stratēģijas 

nosaukumu; 
- Norāda par procedūras ievērošanas kārtību Stratēģijas 

izstrādē; 
- Aicina komiteju pievērsties skatīt Stratēģijas rīcības plāna 

sadaļu: “Jauniešu līdzdalība”; “Pasākumi”; “Darbības 
rezultāts 5 gados”; “Atbildīgās institūcijas un sadarbības 
partneri”; “Indikatīvais finansējums”; “Finansējuma avots”. 



 
Linards Tiļugs 
Laila Roga 
Andrejs Radzevičs 
 

 
Debates un diskusija par Stratēģiju un Stratēģijas rīcības plānu. 

Aigars Evardsons Norāda par Valsts kontroles revīziju 2022.gadā, sniegtajiem 
ieteikumiem un termiņiem. 

 
Andrejs Radzevičs 

 
Norāda uz 

- novēlotu informācijas saņemšanu (2024. gada 21. 
novembrī) no Iekšējā audita nodaļas vadītāja Aigara 
Evardsona par Stratēģijas izstrādes nepieciešamību. 

- Stratēģijas izstrādes ieteikuma formu. 
- Šobrīd esošās Stratēģijas nepilnībām. 

 
Uzdod jautājumu Gintai Kamparei un noskaidro par objektīvi 
nepieciešamo laiku pilnīgas Stratēģijas izstrādei. 
 
Andrejs Radzevičs ierosina termiņu – 2025.gada 1.jūlijs. 

 
Andrejs Radzevičs 
Ginta Kampare 
Linards Tiļugs 
Laila Roga 
Andris Jankovskis 

 
Diskusija, jautājumi, norādes par veicamajiem labojumiem 
Stratēģijā un rīcības plānā (jāprecizē finansējums, tā avots, 
pasākumi). 

 
Andrejs Radzevičs iesniedz priekšlikumu:  
 

1. Izglītības pārvaldei pilnveidot sagatavoto dokumentu;  
2. Sabiedrisko attiecību daļai, sadarbībā ar Izglītības pārvaldi un 

Administrāciju, nodrošināt Ministru kabineta noteikumu Nr.639 (iepriekš 
Nr.970) normu izpildi. 

 
Balsojums par priekšlikumu: 
 

"PAR"  -  
4 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Laila Roga, Linards 
Tiļugs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  3 (Aivars Galeckis, Andris Jefimovs, Aivars Priedols) 

Priekšlikums pieņemts 
 
 
 
 
 



 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
4 (Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, Andrejs Radzevičs, 
Linards Tiļugs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  3 (Aivars Priedols, Aivars Galeckis, Laila Roga) 

NOLEMJ: 

 

Konceptuāli atbalstīt lēmuma projektu "Par 
Dienvidkurzemes novada jaunatnes politikas attīstības 
stratēģijas 2025.–2030. gadam apstiprināšanu” ar 
priekšlikumā izteikto. 

 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 01h 26m 26s 

 

3.§ 
Saistošie noteikumi "Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības izglītības iestāžu 

pedagogu sabiedriskā transporta biļešu vai personiskā transportlīdzekļa 
lietošanas izdevumu kompensāciju " 

 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 01h 26m 28s 
 

Andrejs Radzevičs  Piesaka darba kārtības jautājumu "Saistošie noteikumi "Par 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības izglītības iestāžu pedagogu 
sabiedriskā transporta biļešu vai personiskā transportlīdzekļa 
lietošanas izdevumu kompensāciju"".  

 
Ginta Kampare 

 
Ziņo par saistošo noteikumu "Par Dienvidkurzemes novada 
pašvaldības izglītības iestāžu pedagogu sabiedriskā transporta 
biļešu vai personiskā transportlīdzekļa lietošanas izdevumu 
kompensāciju” projektā veiktajiem labojumiem.  
Būtība - decembra komitejas sēdē tika nolemts, ka līdz 06.01.2025. 
tiks iesūtīti priekšlikumi, lai uzlabotu noteikumus. Priekšlikumi 
netika iesūtīti, bet tika veikti papildus labojumi un iesniegti 
atkārtotai skatīšanai. 

 
Andrejs Radzevičs 

 
- Uzdod jautājumus Gintai Kamparei un noskaidro par 

grāmatvedības daļas vadītāja lēmumprojekta 
saskaņošanas procesā izteikto. 

- Iesaka paredzēt izstrādāt iestādes iekšējo dokumentu 
(instrukciju) par kārtību kādā tiek iesniegtas atskaites un 



nepieciešamo dokumentu apjoms par diferencētajiem 
kilometriem un procentuālo apmaksu. 

  

 
Laila Roga 
Andrejs Radzevičs 
Linards Tiļugs 
Ginta Kampare 
 

 
Diskusija par plānotajām normām saistošo noteikumu projektā, 
iekļaujamiem kritērijiem un pamatotību.  
 

Diskusijā tiek iesaistīta iedzīvotājs Linda Gūža. 
 

Vienojas, ka papildinātais saistošo noteikumu projekts tiks izskatīts 
nākamajā Izglītības un sporta komitejas sēdē. 

 
Andrejs Radzevičs iesniedz priekšlikumu:  
 

1. Konceptuāli atbalstīt;  
2. Pilnveidot saistošo noteikumu projektu, ņemot vērā komitejā izteiktos 

priekšlikumus. 

 
Balsojums par priekšlikumu: 
 

"PAR"  -  
5 (Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, Andrejs Radzevičs, Laila 
Roga, Linards Tiļugs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  2 (Aivars Galeckis, Aivars Priedols) 

Priekšlikums pieņemts 
 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, Andrejs Radzevičs, 
Linards Tiļugs, Aivars Galeckis, Laila Roga) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Aivars Priedols) 

NOLEMJ: 

Konceptuāli atbalstīt lēmuma projektu "Saistošie noteikumi 
"Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības izglītības iestāžu 
pedagogu sabiedriskā transporta biļešu vai personiskā 
transportlīdzekļa lietošanas izdevumu kompensāciju "" ar 
priekšlikumā izteikto. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 02h 03m 32s 

 

 



 

4.§ 
Par saņemtiem iesniegumiem no Padures un Mežupes pamatskolas ar lūgumu 

rast finansējumu pašvaldības budžetā 1 tehniskā darbinieka atalgojumam 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 02h 03m 34s 
 

Andrejs Radzevičs  Piesaka darba kārtības jautājumu "Par saņemtiem iesniegumiem 
no Padures un Mežupes pamatskolas ar lūgumu rast finansējumu 
pašvaldības budžetā 1 tehniskā darbinieka atalgojumam". 
  

Ginta Kampare Ziņo par no Padures un Mežupes pamatskolām saņemtajiem 
iesniegumiem. Būtība – pamatskolas lūdz rast finansējumu 
pašvaldības budžetā viena tehniskā darbinieka atalgojumam. 

 
Andrejs Radzevičs 
Gints Brumbergs 
Linards Tiļugs 
Ginta Kampare 
Andris Jankovskis 

 
Diskusija par finansējuma piešķiršanu Padures un Mežupes 
pamatskolai. 

 
Andrejs Radzevičs iesniedz priekšlikumu:  
 

Atbalstīt izteikto lūgumu un paredzēt katrai skolai papildus 11000 eur un nodot 
izskatīšanai Finanšu komitejai. 

 
Balsojums par priekšlikumu: 
 

"PAR"  -  
6 (Aivars Galeckis, Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, Andrejs 
Radzevičs, Laila Roga, Linards Tiļugs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Aivars Priedols) 

Priekšlikums pieņemts 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 02h 24m 21s 
 
 
 
Izglītības un sporta komitejas priekšsēdētājs Andrejs Radzevičs 
 
 
 
Komitejas sekretārs Agnese Muzikante 
 


